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Abstract (en)
[origin: WO2008071273A2] Disclosed is a coating apparatus for serially coating workpieces with different shades. A metering device (10) which
particularly comprises a plunger-type dosing mechanism (20) or a metering pump (100) that has a separate inlet with an integrated color valve (FV)
for each of the most commonly used colors is located in or near the sprayer of the coating apparatus. A separate color changer (12) can be provided
for less frequently used colors. The outlet of said color changer (12) is connected to another inlet of the metering mechanism (10) or to the discharge
valve of the sprayer via a separate metering mechanism.

Abstract (de)
In oder nahe bei dem Zerstäuber einer Beschichtungseinrichtung zur Serienbeschichtung von Werkstücken mit unterschiedlichen Farbtönen
befindet sich eine Dosiervorrichtung (10) insbesondere mit einem Kolbendosierer (20) oder einer Dosierpumpe (100), die für jede der in der Praxis
am häufigsten benötigten Farben einen eigenen Eingang mit eingebautem Farbventil (FV) hat. Für weniger häufig benötigte Farben kann ein
gesonderter Farbwechsler (12) vorgesehen sein, dessen Ausgang mit einem weiteren Eingang der Dosiervorrichtung (10) oder über eine eigene
Dosiervorrichtung mit dem Ausgangsventil des Zerstäubers verbunden ist.
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